
• Welcome to Connect Church! We would love to know you better!  
Please scan the QR code to connect! 
歡迎來到 Connect Church! 請掃右邊二維碼讓我們認識您。 

• Prayer Ministry: We have three prayer opportunities. 1) Every Saturday 
on Zoom @ 8:30am. 2) Every Sunday 12:30pm-1pm @ Room A. 3)Send 
us your prayer requests through the QR code. 
禱告事工: 教會提供三個禱告管道：1) 每週六早上8:30在Zoom， 
2) 每週日12:30pm-1pm 在A教室，3) 掃右邊二維碼。 

• Disciple Group: Phase 2 is critical to realizing the church’s vision. Please 
pray and see how you can participate. For more info please scan  
the QR Code. 
門徒小組：門徒小組的第二階段是實現教會異像的重要一步， 
請禱告尋求你可以如何參與，詳情請掃二維碼 

• Church Retreat: We have dedicated close to our monthly offering  
to fund our retreat because we really hope the all can attend and  
be closer to God and each other. Registration deadline is today! 
全教會退修會：教會特別將接近每月奉獻的金額來舉辦退修會，因為我們希望
大家都可以參加，與神與人更親近，今天截止註冊！ 

• Harvest Festival is Here! The QR code is for inviting new friends only. 
Existing members please register with your Disciple Group 
豐收節慶祝即將來到！請大家藉由二維碼來邀請親朋好友參加， 
教會弟兄姐妹請在門徒小組註冊 

• Love Meal Ministry: To share the load of our lunch team, we will start 
lunch support rotation soon  
愛宴事工：為分擔午餐團隊的事工，我們將於近期開始輪流幫助午餐服務 

• Weekly Church Outreach Groups 每週教會外展事工: 
Praise Dance 讚美操 - Wed @ 10am  
Empty Nesters 樂齡 - 1st and 3rd Thurs @ 10am 
Young Adults and Students 職青,學生 - Fri @ 7pm (Bilingual 雙語) 
Families 家庭 - Sat @ 5:30pm (Bilingual 雙語) 
Youth 青少年 - Sat @ 5:30pm (English 英文) 

 

CONNECTING PRAYER 連結的禱告 

ANNOUNCEMENTS 報告

Ways to Give
-  Scan QR Code - Text-2-Give @ 408-404-5898
-  ZellePay: zellepay@connectchurchsv.org OR 408-460-2476
-. Mail Check: 6345 Janary Way, San Jose CA 95129

• List out your burden, worries, and distraction and give them to God
寫下您一切重擔，憂慮和分心的事後交托給神

• Jesus Our Teacher: Jesus is the Truth and He taught and lived the Word of 
God. What are some lessons about God Jesus is teaching you today?
耶穌是我們的老師：耶穌是真理，祂教導並活出神的話，今天耶穌正在教導你什麼有
關神的功課？

• We are Jesus’ students(disciple). A disciple is to imitate the teaching and the 
life of the teacher. In what areas can you imitate Jesus in the coming week?
我們是耶穌的學生（門徒），一個門徒要效法老師的教導和生命，新的一週，你生活
中有那些地方可以效法耶穌？

** Please note Building Fund is a special designation fund and will not count towards our monthly tithing 
to other Christian organizations or missionaries
** 請注意，堂會基金奉獻是特殊奉獻，不會算在每月教會對其它機構或宣教士的十一奉獻

~ October 5th, 2025 ~

Call to Worship 宣召

Praise 10000 Reasons 千萬個理由
What A Beautiful Name 何等榮美的名

詩歌敬拜

Welcome 歡迎

Prayer 禱告

Message

What Do You Do With The Empty Grave
如何處理空的墳墓

Luke 路加福音 24:1-12
Elder Bill 梁長老

信息

Communion 聖餐

Response What A Beautiful Name 何等榮美的名 回應

Disciple Group 門徒小組

Lunch 午餐

ORDER OF WORSHIP 敬拜流程 


